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Referat fra styremøte i Trondrudvegen Vegsamvirke SA  
Dato : 05.11.24 
Sted : Teams 
 
 
Sak 1  Oppsummering av møtet med Jørn Aksel og Helge Holm 
Fredag 01. okt. hadde styreleder Harald Nordberg møte med Jørn Aksel og Helge ang. 
sommervedlikehold. Det ble et nyttig møte med tanke på standarden på sommervedlikeholdet. 
Det viktigste som de ble enige om var at det skal være grøft og kuv på vegen. På grunn av 
overskridelsene på sommerens oppgradering er det begrenset hva vi kan gjøre i 2025, men dette 
vil vi komme tilbake til. 
 
 
Sak 2  Oppsummering av møtet med referansegruppen for status/plan for videre arbeid med 
vedtektene 
I forbindelse med revidering av Veglagets vedtekter inviterte styret medlemmer til å melde seg til 
en referansegruppe. Gruppen møttes 30. oktober i Bærum.   
Styrets forslag til nye vedtekter ble gjennomgått. Ingen punkter ble vesentlig endret. Når det 
gjelder stemmegiving ble vi enige om at medlemmer har stemmer etter andeler, men ikke ved 
valg. Da gjelder et medlem en stemme. 
Videre fremdrift: 

- Styret oppdaterer forslaget og sender det gjennomlesing i referansegruppen. 
- Primo desember sender styret ut informasjonsskriv med viktige datoer og med styrets 

forslag til nye vedtekter. 
 
 
Sak 3 Trafikktelling i Trondrudmarka 
Styret har fått en henvendelse og tilbud om trafikktelling i Trondrudmarka fra Jan Spilleth. Det er 
en trafikktelling som skiller mellom ulike kjøretøyer. Styrets vurdering er at dette kan ses på som 
en del av en utredning om videobom og bør bli tatt opp på årsmøtet. På årsmøtet i 2023 ble 
forslag om utredning nedstemt. Styret oppfordrer derfor Spilleth til å sende innspill til årsmøtet 
om ny vurdering av utredning av videobom i Trondrudmarka. 
 
                                                   Nesbyen/Bærum 10. november 2024 
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